
Mit navn er Cecilie Toby, jeg er 23 år og træner til daglig som aktivt medlem 
i Kolding Taekwondo Klub Sil’la. Til dagligt læser jeg en kandidat i Human 
Ressource Management som jeg afslutter sommeren 2025. Jeg arbejder som 
HR Coordinator på deltid og er blevet en del af det faste inventar i Sil’la med 
de mange ugentlige træninger.  
Jeg er af teknisk baggrund og har i næsten alle mine taekwondo år været 
tekniker og er blevet det igen, efter jeg kom tilbage sidste år efter 7 års 
pause. Jeg startede igen, da jeg følte jeg manglede Taekwondo og 
sammenholdet fra sporten, og ønsker at vise så mange andre som muligt, 
hvor en fantastisk sport Taekwondo er. Jeg sidder som en del af ungerådet i 
DTaF, da jeg mener de unge også bør have indflydelse på, hvordan forbundet 
skal udvikle sig, fordi det er de unge taekwondoudøvere der er fremtiden for 
sporten. Dette er også grunden til, at jeg stiller op som suppleant i DTaF - for 
at få de unge kræfter ind og bidrage med ny viden og udvikling.  
Eftersom jeg er aktiv teknikudøver, kan jeg desværre ikke selv være til stede 

til rep-møde denne gang, da vi har fået muligheden for at tage med til 

Lomma Cup med vores teammakker fra Esbjerg. Jeg tror på, at forbundet vil 

være godt stillet med en ung og aktiv udøver, da jeg har erfaret, at vi unge 

ofte har et andet synspunkt end ikke-aktive udøvere, der har været en del af 

taekwondo i mange flere år. 
 


